
Zápis ze schůzky  RC Ostrava dne 15.10.2012 

 

Přednáška: Radim Beneš – Přestavba hotelu Clarion 

Agenda a diskuse: 

1) J. Zajíc informoval členy klubu o dvou připravených anketách. Obě proběhnou 
písemnou formou. (a) První se týká návrhu na úpravu výše členských příspěvků našich 
členů, kteří jsou v důchodu. Uskuteční se na příští schůzce klubu. Nepřítomným 
členům bude anketní lístek odeslán elektronicky. (b) Druhá anketa se bude týkat volby 
nového sídla klubu v důsledku omezení provozu hotelu Clarion kvůli přestavbě. Anketa 
proběhne až poté, co se formou návštěvy na zkoušku seznámíme s nejméně 3 
potenciálními místy náhradních schůzek.  

2) J. Ženatý zajistil v Hotelu VISTA v Ostravě-Zábřehu rezervaci pro konání schůzky 
našeho klubu dne 29.10.2012. Bližší podrobnosti k objednávce večeří nám sdělí 
dodatečně. V rámci schůzky proběhne prohlídka hotelových prostor a společenského 
sálu. 

3) Z. Michálek potvrdil přednášku Dr. Selerové a Dr. Kobzy na naší schůzce dne 
29.10.2012 na téma "Léčení atopického ekzému dětí". Pozval znovu členy klubu k 
účasti na konferenci "Etika v podnikání". Svoji účast potvrdila kromě jiných osobností  
také paní Magda Vaššáryová, slovenská herečka a diplomatka. 

4) J. Krišica podal bližší vysvětlení k obsahu a cílům průzkumu znalosti značky Rotary. 
Tento způsob sběru informací o skutečném stavu povědomí o Rotary v širokých 
vrstvách společnosti s využitím marketingových metod se rozhodlo provést vedení 
distriktu 2240.  Od výsledků průzkumu si slibuje vyšší účinnost plánované akce na 
zviditelnění a lepší informování veřejnosti o úkolech a poslání Rotary. 

5) V následné diskusi se členové klubu rozhodli průzkum podpořit. Klub se rozhodl najít a 
oslovit  2 studenty, kteří by za odměnu provedli požadovaný průzkum v některém z 
velkých ostravských nákupních center. Termín předání výsledků dne 26.10.2012 
chceme dodržet. 

6) J. Bazala potvrdil, že přednášku dne 22.10.2012 o DPO bude mít jeho generální ředitel 
pan Dr. Roman Kadlučka.  

7) L. Ženatý pak požádal kolegy o návrhy na dva dosud neobsazené termíny přednášek. 
Jednu z přednášek o životě a díle další z významných osobnosti světového výtvarného 
umění nabídl L. Lavchyan. 

8) V závěru schůzky vystoupil s vizuální presentací projektu Art Aukce pan Lukáš Plaček 
z Rotaract Clubu Ostrava City. Jeho přednáška se setkala s živým zájmem. Odpověděl 
na četné dotazy týkající se procesu aukce a možností vydražit některé z vystavených 
děl. L. Plaček slíbil, že se také pokusí najít a oslovit studenty ochotné provést průzkum 
znalosti značky Rotary. 

 
Zapsal: J. Zajíc 


